
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2021-10-04 11:07:06

Iohannis: Pandemia de COVID-19 a fost dublata de o epidemie a dezinformarii

Pandemia de COVID-19 a fost dublata, în recentul an, de o epidemie a dezinformarii, a afirmat, luni,

presedintele Klaus Iohannis, la deschiderea anului universitar la Universitatea de Medicina si Farmacie

"Carol Davila".

 

"Din nefericire, în ultimul an, pandemia de COVID-19 a fost dublata de o epidemie a dezinformarii, prin care ani

si ani de formare medicala au ajuns sa fie contestati în baza unor opinii fara fundament stiintific sau chiar în baza

unor dezinformari deliberate care circula pe retelele de socializare. Aceasta epidemie de fake news a pus la

îndoiala eficienta vaccinurilor obtinute prin metode perfectionate de-a lungul anilor. Toate acestea fac munca

dumneavoastra deja grea mai dificila decât ar trebui", a spus seful statului.

 

El a concluzionat ca "vaccinul, de exemplu, este cel mai eficient instrument de limitare a efectelor pandemiei si

acest fapt ramâne un adevar, indiferent de opiniile unora sau altora".
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